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Organisationsnummer 885501-3879 
 
 
 
Protokoll vid möte med Distriktsstyrelsen på zoom, måndag den 26 augusti 
2024, kl. 13.00-15.00.  
 
Närvarande: Anders M Johansson, ordförande 
  Ann-Sofie Åsberg, vice ordförande 
  Carl-Bertil Rydbäck, kassör  
  Ingvar Åberg, ledamot 
  Marianne Åseby, vice ordförande, sekreterare 
  Bosse Westerlund, adjungerad,  

 
Ingemar Sandström, vår kontaktperson med förbundsstyrelsen, deltog innan 
styrelsemötet och bl a togs följande punkter upp: 
 
Distriktsindelningen. Inget som förbundsstyrelsen driver aktivt. Fördelning av 
regionala bidrag är bakgrunden till varför frågan överhuvudtaget kommit upp. 
 
Ingemar intresserad av regionkontakter, vem företräder och vem för talan. I 
Gävleborg inget problem, eftersom vi har fyra platser i RPR med två 
representanter från respektive distrikt. 
 
Vid förbundsstyrelsens möte 3 september, kommer bl. a. innehållet i DO-
konferensen den 2-3 oktober att tas upp, liksom ekonomin för förbundet i sin 
helhet. 
 
Medlemsantalet i föreningarna, särskilt Ugglan togs upp. Ingemar konstaterade 
att distriktet i stort sett verk må bra. 
 
§ 102  Mötets öppnande 
 
Anders hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 
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§ 103 Dagordning 
 
Dagordningen godkändes med följande ändringar: §§ 105, 106 och 114 slås 
ihop. Ny § 113: Verksamhetsplan samt tillägg under övriga frågor. 
 
§ 104 Föregående protokoll  
 
Föregående protokoll från 2024-05-02 godkändes.  

§ 105 Verksamhetsuppföljning för distriktet och medlemsläger i 
 föreningarna 

Väldigt mycket av det som stod i verksamhetsberättelsen har genomförts 

DM i golf genomfördes den 13 juni med 13 deltagare i dåligt väder. Syrenen 
arrangerade. 

Till trafiksafarit den 28 augusti är 86 personer anmälda. Konvaljen anordnar 
och har bilkåristerna till hjälp.  

Hille och Ankaret genomför DM i boule den 31 augusti.  

Distriktsuttagningen till Hjärnkoll är den 23 september i Sandviken. Syrenen 
arrangerar. 

22 – 23 oktober är 60+mässan. Bosse hade möte i veckan som gick med 
ansvariga från föreningarna och läget är under kontroll. Bemanningen är klar. 

Ordförandekonferens den 26 september sker digitalt. Till stor del ska det 
handla om reseverksamheten. Anders har fått ett brev från DO i Dalarna som 
efterlyser mer diskussion om ekonomin i förbundet.  

Gavle anordnar höstkonferensen den 11 november. Svårt hitta lokal i Gävle, 
förmodligen blir det på högskolan. Högskolan får en halvtimme för information. 
Buffélunch på Markan, förmiddags- och eftermiddagsfika kan serveras utanför 
möteslokalen. Förslag till innehåll är bl a tillbakablick under de senaste två 
åren. Frågestund. Kongressen 2025. Distriktsstämman 2025. Tips och idéer. 
Medverkan från Vuxenskolan. 

Vi har fått statistik över medlemsläget, liten ökning sedan april och idag har vi 
dag 3424 medlemmar.   

 



3 
 

§ 106 Yttrande över motion till kongressen av medlemmen John-Olof 
 Hermansson om arvsrätt 

Rubricerade motion har tagits upp och tillstyrkts av SPF seniorerna Gavle. 
Distriktsstyrelsen beslutar att tillstyrka motionen. 
 
§ 107 Nomineringar till kongressen 
 
Hans Ström har beslutat att han inte ställer upp på omval till 
förbundsstyrelsens valberedning. Vi har för dagen inga förslag till nomineringar 
och det är synd om vi inte har någon representant från Gästrikland. 
 
§ 108 Ansökan om annonsbidrag från Ugglan 
 
Ugglan har ansökt om extra bidrag för annonsering i ”lokalbladet”. Eftersom 
alla föreningar redan har fått ett tillskott beslutar distriktsstyrelsen att avslå 
ansökan. Däremot är distriktsstyrelsen beredd att på alla sätt stödja föreningen 
får att bli mer digital. 
 
§ 109 Brev från medlemmen Hans Söderström 
 
Hans Söderström från Konvaljen har skrivit till Anders och är upprörd över att 
han inte kommer in i medlemsregistret för att kunna skicka ut inbjudningar till 
”Alla hjärtans kryssning” och ”Julbordskryssning”, som han fortfarande håller i 
trots att han inte längre ingår i resegruppen. 
 
Endast Hans Nilvander har idag behörighet att lägga ut gemensamma resor på 
mail. Hans Söderström kan via föreningarnas reseansvariga se till att 
information om resor kommer ut på mail. 
 
§ 110 Regionala pensionärsrådet, RPR 
 
Anders Wallin, Syrenen, och Rurik Löfmark, Ankaret är idag distriktets 
representanter i RPR. Rurik har ett patientperspektiv och det är önskvärt att 
han kvarstår. Vi behöver tänka på nya representanter framöver och  
distriktsstyrelsen utser Torkel Eriksson att ersätta Anders Wallin.  
 
§ 111 Hemsidan 
 
Bosse har gjort en genomgång av hemsidan. Önskvärt att övriga i styrelsen går 
igenom hemsidan för att se om något saknas eller känns onödigt. 



4 
 

§ 112  Ekonomisk rapport 
 
Under sommaren har inte hänt så mycket. Enda utgiften har varit 14 063 kr för 
60+-mässan. 
Distriktets behållning är 8194,45 kronor på rörelsekontot och 360 800,85 
kronor på placeringskontot 
 
§ 113 Verksamhetsplan 
 
Ansökan om aktivitetsbidrag till regionen skall vara inlämnad senast under 
augusti månad. Till ansökan ska bl a en verksamhetsplan för 2025 bifogas. 
Anders har utarbetat ett förslag till verksamhetsplan som övriga 
styrelseledamöter godkänner efter vissa redaktionella korrigeringar. 
 
Distriktsstyrelsen beslutar att skicka in ansökan om aktivitetsbidra till region 
Gävleborg. 
 
§ 114 Övriga frågor 
 
Reseverksamheten bör ses över och vara en punkt på nästa ordförandeträff. 
Hans Nilvander tar över som samordnare efter Margaretha Wuopio som på 
egen begäran slutar. Hans kommer eventuellt att flytta till våren. 
 
En resepolicy finns, men behöver ses över. Tas upp i resegruppen för 
synpunkter och för att sedan antas av distriktsstyrelsen. 
 
NTF har ett seniorråd. Tidigare har Curt Morén varit vår representant men 
behöver ersättas. Anders har därför skickat ut ett mail till alla medlemmar om 
det finns intresse att vara vår representant i rådet.  10 personer anmälde 
intresse och distriktsstyrelsen beslutar att utse Ankie Lund till ordinarie 
representant och Ylva Bandman tillersättare. 
 
§ 115 Nästa styrelsesammanträde 
 
Nästa möte äger rum måndag den 14 oktober 2024 kl. 15.00 i Gavles lokal, 
Sockerbruksgatan 46. 
 
 
Anders M Johansson   Marianne Åseby  
Ordförande   Sekreterare  


